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Bruk av norsk ressurser 

• Import av landbruksvarer økte med 9,2 % i 2012. 
Import av potet, kjøtt og korn er størst. 

 

• Skal vi nå målet om ”Økt bærekraftig matproduksjon 
i jordbruket ” må trenden snus. 

 

• Vi må legge til rette for 

 å bruke norske  

 ressurser mest effektivt 

 



Kraftfôrforbruket og tilgang på norsk korn 
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Tiltak for økt kornproduksjon 

• Jordvern 
 

• Kornarealene må brukes til korn 

• Må styrka økonomien i å 
produsere volum og kvalitet.  

• Økt avling pr daa 

•  Økt  Kornpris er effektivt, men 
hvor mye kan den økes ?  

• Husdyrhold tilpasset norsk korn 
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100 millioner kroner etterlyses! 
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Kan kulturminneloven stoppe 
grøfting? 
• Regjeringen satt av 100 mill til grøftetilskudd 

 

• Positive effekter: økte avlinger, mindre erosjon til vann og 
vassdrag og mindre lystgassutslipp 

 

• Regjeringen etterspør tiltak for å forenkle offentlig 
forvaltning 

 

• Hvorfor skal man da vurdere å behandle 2000 
grøftesøknader på arealer som har vært grøfta før? 




